



PROTOKOLL från SvIVKs styrelsemöte nr 2-2023

Tid: Den 17 april 2023.

Plats: Telefonmöte.

Närvarande styrelseledamöter: Jessica Zetterlund, Ullis Andersers, Inger Högberg och Magnus Widén, Leif Vennerström och Camilla Fritz.

Närvarande suppleant: Ylva Tallqvist

Frånvarande styrelseledamot: Lisen Ekström.

- §1. Jessica Zetterlund öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
- §2. Jessica Zetterlund valdes till mötesordförande och Ullis Andersers till mötessekreterare.
- §3. Val av justerare: mötesordföranden Jessica Zetterlund och Camilla Fritz.
- §4. Konstaterades att mötet är beslutsmässigt utlyst och alla behörigt kallade.
- §5. Dagordningen fastställdes.
- §6. Protokoll från möte nr 1-2023 godkändes.
- §7. Ekonomi –

Behållning på klubbens konton 2023-04-17

| | |
|-------------------------------|-------------------|
| Företagskonto | 14 755,91 |
| Swish-konto | 3 859,50 |
| Handkassa | 0,00 |
| Placeringskonto | 100 054,58 |
| SvIVK-Fond | 5 885,13 |
| BPH-Fond | 6 401,19 |
| Forskning och utbildningsfond | 73 969,13 |
| Summa | 204 925,44 |

Jessica Zetterlund

Antal medlemmar 2023-04-17

| | |
|-------------------|-----------|
| Fullbetalande | 177 |
| Familjemedlemmar | 32 |
| Valpgåvomedlemmar | 11 |
| Hedersmedlemmar | 2 |
| <hr/> Summa | <hr/> 222 |

§8. AHK – Fortsätter att jobba med RAS. Magnus har kontaktat Angela Bodey och Sanna Viitanen ang samarbete med oss inom hjärtforskningen och lunginflammation men inte fått svar än.

§9. Rapporter och skrivelser

20/3 In SvVK-Förfrågan om utökning av rasregister (John S Berg). Styrelsen har röstat JA, Ullis skickar in.

29/3 In SvVK- Förfrågan om utökning av rasregister (Johan Sandström, Irl varghund) Styrelsen har röstat JA, Ullis skickar in.

1/4 In SvVK/Jörgen- Handlingar VF. Noterat.

4/4 In SvVK- Förfrågan utökning av rasregister (Sofie Kriholm). Styrelsen har röstat JA, Ullis skickar in.

§10. Utställningar- Södras utställning i Kristianopel blir tyvärr inställd pga för få anmälningar. Stora Specialen – Det jobbas på med förberedelserna, vi tittar över möjligheten att ev ha en gemensam middag efter utställningen. Ylva kollar med restaurangen som finns på campingen. Vi måste även fixa en reservdomare till Kristinehamn.

§11. Kontaktombuden – Jessica har haft ett telefonmöte den 3 april då vi inte blev så många förra gången men vi blev inte så många nu heller. (vi blev 3 st). Vi diskuterade bland annat om vad klubben står för kostnader så att det endast ska vara självkostnadspris på våra träffar och att vi ska försöka uppdatera och digitalisera kontaktmannapärmen så att alla kontaktombud lätt kan nå den. Jessica ansvarar för det.

Östra har haft en trimträff som var välbesökt och har även promenader enligt sitt schema. Östra + några till var även med på St Patrick days paraden.

Södras trimträff blev inställd pga för få anmälningar.

Nedre Norra har en träff på gång i maj/juni vi återkommer med datum.

Susanne Rönnberg är nytt kontaktombud i Övre Norra. Vi hälsar henne välkommen.

Vi letar fortfarande kontaktombud i mellersta.

§ 12. Tidningen och hemsidan – Det rullar på med tidningen. Manusstopp för sommarnumret är i mitten på maj.

Hemsidan – Jessica lägger ut aktuell info på hemsidan, bla ”prova på dag” på rakbana på LC i Borås området i början av maj.


§13. Övrigt- Marie och Tobias Björklund tar över klubbshopen.

När det gäller den ”nya” poängräkningen som det togs beslut om på årsmötet så gäller den från 1 januari 2023.

§14. Nytt möte kommer att hållas: 22/5 kl. 19.00

§15. Jessica Zetterlund tackade deltagarna och avslutade mötet.

Idkerberget 17 april 2023, Ullis Andersers



Jessica Zetterlund, mötesordförande



Camilla Fritz, justerare